
 

 

No to Law 21: Wear religious symbols, Wear the Button! 
 

Info section 

 

Quebec's Law 21 is discriminatory and divisive and must be fought on all fronts.  The "No to 

Law 21" campaign, in partnership with Quebec Federation of Home and School Associations, 

invites Quebecers from all faiths, backgrounds and walks of life to proudly wear a button to 

demonstrate their opposition to this law.   

More about Law21:  

http://cbc.ca/news/canada/montreal/quebec-religious-symbols-immigration-faq-1.5178694 

 

Make a tax-deductible donation now 

Suggested amounts for donations: 

$100 $50  $30 $20 $10 Other______ 

 

Overview section 

 

What Can You Do? 

The No to Law 21 campaign is an easy and concrete way to demonstrate your opposition to Law 21: 

Wear the button!  

 

Between September 1 and October 6, 2019, we aim to have over 50,000 Quebecers proudly wearing 

the No to Law 21 button and a religious symbol of choice.  October 6, 2019 will be a day of public 

action with people gathering across Quebec to show our strong opposition to Law 21. 

 

Details section 

 

“I support the  No to Law 21 campaign”, explains Stephen Brown, board member of the National 

Council of Canadian Muslims, one of the two organizations challenging Law 21 in court.  “This 

campaign is necessary to raise awareness about Quebec's religious diversity, while we continue the 

legal fight against Law 21.  Both initiatives are complementary and work towards the same goal of 

creating a more inclusive society for all.”  

 

How Can You Help? 

We need to raise funds to produce 50,000 buttons which will be distributed free of charge.  

Please make a donation today and help show the Legault government that Quebecers reject Law 21! 

 

Please tell your friends, colleagues and neighbours!  Spread the word: 

https://www.facebook.com/nonl21 

 

Do you or your organization/workplace want to order or distribute buttons?  Contact 

carolmeindl@qfhsa.org or go to https://www.canadahelps.org/en/charities/quebec-federation-of-

home-and-school-associations/ 

 And select the Fund  No to Law 21 Campaign 

 

For media inquiries or general questions, please contact: 

Ehab Lotayef 

https://www.facebook.com/nonl21
mailto:carolmeindl@qfhsa.org
https://www.canadahelps.org/en/charities/quebec-federation-of-home-and-school-associations/
https://www.canadahelps.org/en/charities/quebec-federation-of-home-and-school-associations/


514.941.9792 

nonalaloi21@gmail.com 

  



Non à la loi 21: Portez un symbole  religieux, portez le macaron! 
 

Info section 

La loi 21 du Québec est discriminatoire et une source de division et doit être combattue sur tous 

les fronts. La campagne "Non à la loi 21" (en partenariat avec le théâtre montréalais Teesri 

Duniya), invite les Québécois de toutes les confessions, de tous les horizons et de toutes les 

classes de la société à porter fièrement un macaron pour démontrer leur opposition à cette loi. 

Pour en savoir plus sur Law21: https://lactualite.com/actualites/alertele-projet-de-loi-sur-la-

laicite-est-depose-a-quebec/ 

 

Faites un don déductible d’impôts maintenant! 

Montants suggérés pour les dons: 

100$   50$   30$   20$   10$    Autre______ 

 

Overview section 

Que pouvez-vous faire? 

La campagne « Non à la loi 21 » est un moyen simple et concret pour démontrer votre 

opposition à la loi 21: portez le macaron! 

 

Entre le 1er septembre et le 6 octobre 2019, nous visons à ce que plus de 50 000 Québécois 

portent fièrement le macaron Non à la loi 21 et un symbole religieux de votre choix.  

 

Le 6 octobre 2019 sera une journée d'action publique réunissant des gens de partout au 

Québec pour manifester notre forte opposition à la loi 21. 

 

Details section 

« Je soutiens " Non à la loi 21 ". Cette campagne est nécessaire pour sensibiliser à la diversité 

religieuse du Québec, alors que le NCCM, l'ALCC et d'autres partenaires poursuivent la lutte 

juridique contre la loi 21. Les deux initiatives sont complémentaires et visent le même objectif: 

créer une société plus inclusive pour tous », a déclaré Stephen Brown., Membre du conseil 

d'administration du NCCM. 

 

Comment je peux aider ? 

Nous devons collecter des fonds pour produire 50 000 macarons qui seront distribués 

gratuitement. Faites un don aujourd'hui et aidez à montrer au gouvernement Legault que les 

Québécois rejettent la loi 21! 

 

Informez vos amis, collègues et voisins! Passez le mot: https://www.facebook.com/nonl21 

 

Est-ce que vous ou votre organisation / lieu de travail souhaitez commander ou distribuer des 

macarons? Contactez carolmeindl@qfhsa.org. 

 

Pour les demandes de renseignements des médias ou des questions, veuillez contacter: 

Ehab Lotayef 

514.941.9792 

nonalaloi21@gmail.com 

 

https://lactualite.com/actualites/alertele-projet-de-loi-sur-la-laicite-est-depose-a-quebec/
https://lactualite.com/actualites/alertele-projet-de-loi-sur-la-laicite-est-depose-a-quebec/

